
Punkter (kort oplæg) Referat (Drøftelser/beslutninger) 
1. Meddelelser 

• Formanden og bestyrelsen 

• Medarbejdere 

• Elevrådet 

• Skoleledelsen 

i. Økonomi v. Søren 

ii. Fravær v. Søren 

iii. Politiske udvalg 

• Sif præsenterer sig selv.  

• Jens: Der er ikke noget nyt. 

• Rikke: Det er jul, som er en smule forstyrrende for 

eleverne. Den gyldne mellemvej søges.  

• Elevrådet er i gang med at finde ud af, hvad der skal 

søges i millionpuljen. Net til multibanen er et stort øn-

ske. 

• Økonomi: se bilag.  

• Skoleplan for lærere er godkendt. Fokus område: Psy-

kisk sundhed.  

• Der undersøges muligheder for at få flere hænder. 

• Børn/ungeudvalg: Fokus på dansk og matematik, der 

skal styrkes i kommunen. De 6 svageste skoler skal 

have flere ressourcer til løft. Kløver-Skolen er ikke i 

dette regnskab. 

• Det er skolernes årti. Procesplan der handler om at få 

flere børn fra special til normalområdet. Anbefaling 

15 (undervisning): Specialviden frem for special-

skole/klasse. Elever skal ned af indsatstrappen. Elever 

skal tættere på nærmiljø.  

• Vi er med i en pulje vedrørende renovering. Elever 

bliver puslet på gulvet. Der bliver anlagt pusleplads 

ved SFO.  

• Der slåes lærerstilling op på Afd. Huholt. Der er en in-

tern forflyttelse fra Huholt til Afd. B.  

• Fraværsstatik gennemgået. Nyt tiltag ved barns først 

sygedag gennemgået.  

 

 

2. Bestyrelsens indsatsområder Drøf-

telse af Kløver-Skolens muligheder 

og udfordringer i henholdsvis:  

Se bilag 
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Skolebestyrelsesmøde 

Dato: 10. december 2024 

Sted: Kløver-Skolen 

 

Deltagere: Gitte, Hanne, Jens, Lasse, Line, Ditte, 

Rikke, Betina, Jesper, Sif, Søren 

 

Referent: Ditte 

 

 

 

Dagsorden 

 



Side 2 af 2 

• SFO  

• Kløver-Skolen  

• Huholt  

• Hvorledes kan bestyrelsen 

understøtte eventuelle tiltag 

og processer 

Der bliver mulighed for supplerende spørgsmål på næste besty-

relsesmøde.  

Bestyrelsen opfordres til konkrete spørgsmål, som sendes til 

BH.  

3. Hvordan kan vi bedre give foræl-

drene indblik i børnenes hverdag via 

billeder på Aula mv.? (Fokus på per-

sonalets muligheder via it, mobiltlf. 

Mv.)  

4. Kunne bestyrelsen på skift være til-

gængelig på skolen evt. 1 gang om 

måneden? 

• Telefon i klasser – alle må gerne tage billeder til 

AULA fra personalets egne telefoner, men det skal 

slettes efterfølgende. 

• Er Facebook en løsning?  

• AULA er den bedste mulighed. 

• Forældrebestyrelsen har et ønske om at blive delagtig-

gjort i deres børns hverdag.  

• PKT uddyber Gitte ved næste møde.  

5.   

6.   

7. Godkendelse af referat  

8. Evt.  

 

 

Vel mødt Gitte, Betina og Søren 


